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Abstract (en)
A label 1, having a base section 2a of a base film 2, which base section is coated at least partially with adhesive on the underside, and having at
least one hanging tab 3 which is integral with the base section 2a and is formed by a punch-out 4 from the remaining section 2b of the base film 2,
said punch-out having the shape of a closed curve. The top side of the base film 2 is provided at least partially with an adhesive, and the hanging
tab 3 which can be folded onto the base section 2a of the base film 2 is attached there by means of the adhesive. <IMAGE>

Abstract (de)
Etikett 1 mit einem auf der Unterseite mindestens teilweise mit Klebstoff beschichteten Basisabschnitt 2a einer Grundfolie 2 und mit mindestens
einer mit dem Basisabschnitt 2a einstückigen Aufhängelasche 3, die durch eine die Form einer geschlossenen Kurve aufweisende Stanzung 4 aus
dem restlichen Abschnitt 2b der Grundfolie 2 gebildet ist. Die Oberseite der Grundfolie 2 ist zumindest stellenweise mit einem Haftmittel versehen,
und die auf den Basisabschnitt 2a der Grundfolie 2 umfaltbare Aufhängelasche 3 ist dort mittels des Haftmittels befestigt. <IMAGE>
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